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Sesja odbyfa si~ w sali konferencyjnej Urz~du Grniny w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ty 0 godz. 1400, a zakonczyty 0 godz. 

Ustawowa I nych - 15 

W sesji uczestniczyfo - 14 radnych tj. 93% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci w iu do 

protokotu/. 

1. 	 Otwarcie Obrad XLII Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 I Wojta z I mi~dzy mi. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na 

2018-2026. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zrnian w budzecie grniny na 2018 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie uchwa ia zrniany rnleJscowego nu rowania prze

strzennego wsi Gr~zow, Broszkow, Polaki. 

7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie ustalenia zasad udzielania spotkom wodnym dotacji celowej, 

trybu post~powania w sprawie nia dotacji oraz sposobu jej rozliczania. 

8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie podziatu gminy na okr~gi wyborcze, ustalenia ich nlc I nume

oraz liczby radnych wybiera w kazdym okr~gu Rady Gminy Kotun. 

9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie podziatu Gminy Kotun na obwody gtosowania i ustalenia ich nu

merow, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

10. 	Podj~cie uchwaty w u 


oraz na terenie Gminy Kotun w 2018 roku. 


11. 	Podj~cie uchwaty w sprawie ia tygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzin zaj~c 

dla logopedow, pedagogow szkolnych i doradcow zawodowych zatrudnionych w placowkach 

oswiatowych dla ktorych organem prowadzqcym jest Gmina Kotun. 

12. Informacja Przewodniczqcego Rady. 

13. Oyskusja, sprawy rozne. 

14. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

15. Zamkni~cie Obrad XLII Rady Grniny. 

Ad pkt. 1 


UrJ'Ll\AIr,nn Rady Gminy Teresa Brusniak otworzyta Obrady XLII Rady Gminy Kotun. 


Stwierdzita quorum. Przywitata przybytych na sesj~: Wojta Grzegorza Gorala, Sekretarza Gminy 


Joann~ J~drzejewskq, Skarbnika Gminy ieszk~ Chodowskq, Kierownika ZGK w Kotuniu Dan 


f\liedziatka, pracownika Oddziatu MOOR w Icach Beat~ Niedziotk~, sottysow i radnych. 


Ad pkt. 2. 


Wnioskow porzqdku obrad nie 


Ad pkt. 3 


Wojt poinformowat 0 swoich dziataniach w okresie mi~dzysesyjnym: 




1. 	 Wydatem 42decyzji, 6 zarzqdzen, 7 postanowien. 

2. Przygotowujemy si~ do sezonu inwestycyjnego i tak: 


- ogtosilismy przetarg na realizacj~ wniosku pomocowego "e-ustugi". Jest to takie dziatanie, ktore 


realizujemy w partnerstwie z czterema gminami: Suchozebry, Zbuczyn, Skorzec i Wodynie. 


- dzisiaj otrzymalismy wst~pnq koncepcj~ dotyczqCq przebudowy drog i powiatowej - ulicy

' 

Reymonta w Kotuniu. Zaakceptowalismy t q koncepcj~ i przekazalismy jq do powiatu, aby si~ z ni q 

zapoznali i zaakceptowali, jesli spetni ich wymagania. 

- mamy przygotowane juz materilaty na ogtoszenie przetargu na budow~ targowiska w Kotuniu, 

mysl~, ze w przysztym tygodniu ogtosimy przetarg. 

- przygotowLljemy si~ do przetargow na modernizacj~ drag, ktore maja juz zatwierdzonq 

dokumentacj~ budowlanq oraz modernizacj~ swietlicy w Broszkowie. 

- mamy juz warunki techniczne z PGE zwiqzane z modernizacjq oswietlenia u licznego. 

- ztozylismy dwa wnioski na place otwartej aktywnosci w Oleksinie i Zeliszewie. 

3. 	 W czwartek 8 lutego mielismy jubileusze szescdziesi~ciolecia i pi~cdziesi~ciolecia pozycia 

matzenskiego dla 20 par z terenu naszej gminy. 

4. 	 W sobot~ 10 lutego odbyt si~ halowy turniej 0 puchar Wojta w pitce noznej. W turnieju 

udziat wzi~to 12 zespotow, okoto 120 zawodnikow. I miejsce zaj~ta druzyna z Nowej 

Dqbrowki, II miejsce druzyna z Kotunia, III miejsce zespot "Jastrzqb" z Zeliszewa a IV druzyna 

"Is kry Kotu n". 

Uwag ani pytan do sprawozdania Wojta nie zgtoszono. 

Ad pkt. 4 

Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze zmiany w WPF polegajq przede wszystkim na zwi~kszeniu 

wydatkow na zadania inwestycyjne, takie jak: rozbudowa i modernizacja systemu kanalizacji 

sanitarnej ora z sieci wodociqgowej na terenie gminy Kotun, przebudowa drag w Zel ilszewie Duzym, 

Gr~zowie, ulicach Sosnowa, Ogrodowa i Nadrzeczna w Kotuniu. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady odczytata projekt Uchwaty Nr XLl1.295.2018 w sprawie zmiany Wieloletniej 


Prognozy Finansowej Gminy KotLin na Ilata 2018-2026. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 


Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze zmiany dotyczq zwi~kszenia dochodow gminy w zwiqzku z 


przyznana pomOCq finansowa na realizacj~ zaplanowanych inwestycji oraz wszystkie tel ktore zostaty 


wymienione w zmianie WPF. Szczegotowe objasnienia znajdujq si~ w uzasadnieniu do uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady odczytata projekt Uchwaty Nr XLl1.296.2018 w sprawie zmian w budzecie 


gminy na 2018 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 


Wojt wyjasnit, ze dobiegta konca procedura zmiany zapisow w planie przestrzennym miejscowosci 


Polaki, Broszkow i Gr~zow a dotyczqca kqta nachy llenia dachow nowo budowanych budynkow. 


Zmieniono zapis i w chwili obecnej kqt nachylenia dachow wynosi od 0 do 45°. 




Radna Hanna Pieczara stwierdzita, ze mieszkancy Oleksina zwiqzani Sq ze starym okr~giem 


wyborczym poniewaz dzieci ich chodzq w Koszewnicy do przedszkola. 


Radna Barbara Plichta stwierdzita, ze mieszkancy Oleksina Sq grupq mqdrych i umiejqcych si~ 


zorganizowae mieszkancow i nie mozna tak ludzi lekcewazye, bo takie dziatania rodzi zto. 


Ostatnim przyktadem takiego dziatania jest Sosnowe. 


- Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski zapytat radnq Barbar~ Plicht~, gdzie byta przy 

podejmowaniu uchwaty w tej samej sprawie w 2012 roku. Jesli poprzedni Wojt podjqt by juz 

wtedy takq decyzj~, to moze udatoby si~ nam uratowae obwod gtosowania w Sosnowem, a 

tak nie spetniat przepisu i musiat bye zamkni~ty i jego wyborcy przeniesieni do Bojmia. 

Radna Barbara Plichta przypomniata Wiceprzewodniczqcemu, ze jego okr~g wyborczy tez 

powinien bye zmieniony, bo liczba przedstawicielska jest znacznie odbiegajqca od wi~kszosci. 

Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze jego intencjq by to to, aby okr~g wyborczy Nr 9 byt 

reprezentowany przez liczb~ wyborcow, ktora znacznie lepiej odpowiada normie 

przedstawicielskiej niz poprzednio. Miejscowose Oleksin znacznie cz~sciej reprezentowany 

jest przez radnego okr~gu wyborczego Nr 9 niz radnego okr~gu wyborczego Nr 11. Oleksin z 

okr~giem wyborczym Nr 9 tqczy wiele drag, 0 ktore walczy w tej chwili radny z innego 

okr~gu wyborczego niz ten do ktorego przypisana jest ta miejscowose. 

Radna Barbara Plichta zaprotestowata stwierdzeniu, ze radna nie walczy 0 drogi ze swojego 

okr~gu . Ostatnio prosba remontu drogi dotyczyta odcinka Ryczyca - Oleksin. 

- Wojt stwierdzit, ze wtasnie wczesniej stwierdzit, ze Pani Radna z Albinowa cz~sciej wnioskuje 

w sprawie mieszkancow Oleksina niz radna z Koszewnicy. Stqd tez pomyst zmiany granic 

okr~gu. 

Radna Hanna Pieczara stwierdzita, ze spoteczenstwo Oleksina poprosito jq 0 wniesienie 

protestu w tej sprawie a jej obowiqzkiem byto to uczynie. 

Wi~cej uwag ani wnioskow formalnych nie wniesiono. 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie wniosek formalny zgtoszony przez 


radnq Hann~ Pieczar~, aby granice okr~gow wyborczych przebiegaty w granicach obecnie 


obowiqzujqcym. 


Wniosek zostat odrzucony wi~kszosciq gtosow (za-3, przeciw-10, wstrzymat si~-l) 


w gtosowaniu jawnym. 


Wobec powyzszego Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 


l\Jr XLl1.299.2018 w sprawie podziatu gminy na okr~gi wyborcze, ustalenia ich granic i numerow oraz 


liczby radnych wybieranych w kazdym okr~gu do Rady Gminy Koturl. 


Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtosow (za-10, przeciw-2, wstrzymato si~-2) 


w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt . 9 


Wojt wyjasnit, ze zmiana w dotychczas obowiqzujqcej uchwale dotyczy tylko i wytqcznie odtqczenia 


miejscowosci Oleksin od obwodu gtosowania Nr 4 w Koszewnicy i przytqczenia go do obwodu 


gtosowania Nr 3 w Bojmiu. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLl1.300.2018 w sprawie podziatu 


Gminy Kotun na obwody gtosowania i ustalenia ich numerow, granic oraz siedzib obwodowych 


komisji wyborczych. 




WiEicej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLl1.297.2018 w sprawie 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi GrEizow, Broszkow, 

Polaki. 

Uchwata zostata podjEita jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 7 

Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze tak jak co roku, tak i teraz proponujemy podjEicie uchwaty w 

sprawie udzielenia dotacji spotkom wodnym na realizacjEi zadan z zakresu melioracji. 

Radna Hanna Pieczara zapytata ilu spotkom wodnym udzielono w ubiegtym roku dotacj i i na 

jakq kwotEi· 

Wojt wyjasnit, ze jest tylko jedna spotlka wodnq, ktora swojq siedzibEi ma w Siedlcach a kwota 

wydatkowania, to okoto 30.000 ztotych. Doktadnej odpowiedzi moze udzielic, po 

sprawdzeniu sprawozdania z rozliczenia dotacji. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


PrzewodniczC}ca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLl1.298.2018 w sprawie 


ustalenia zasad udzielania spotkom wodnym dotacji celowej, trybu postEipowania w sprawach 


udzielania dotacji oraz sposobu jej rozliczania . 


Uchwata zostata podjEita jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym . 


Ad pkt. 8 


Wojt wyjasnit, ze podjEicie kolejnej ustawy wymusi+a na nas ustawa w sprawie rozszerzenia udziatu 


obywateli w systemie wybierania. Projekt uchwaty zostat omowiony z nadzorem prawnym 


Wojewody i Komisarzem Wyborczym w Siedlcach. Jedyna zmiana w dotychczasowym uktadzie 


okrEigow wyborczych jest zmiana dotyczqca odtqczenia z okrEigu wyborczego Nr 11 miejscowosci 


Oleksin i przytqczenia tej miejscowosci do okrEigu wyborczego Nr 9. Spowodowane to jest 


wyrownaniem wielkosci przedstawioielskiej w tych okrEigach. 


Radna Hanna Pieczara odczytata pismo mieszkancow swojego okrEigu wyborczego w tej 

sprawie i zgtosita wniosek formalny 0 zmianEi projektu uchwaty w tym punkcie i przywrocenie 

podziatu gminy Ila dotychczasowe okrEigi wyborcze . 

Protokotujqca Elzbieta JastrzEibska odniosta siEi do podstawowych zarzutow zawartych w 

przeczytanym przez radnq pismie: przedstawiony przez Wojta projekt uchwaty nie podlega 

konsultacjom spotecznym, gtownym powodem podjEicia tej uchwaty jest wejScie w zycie 

nowej ustawy 0 zwiEikszeniu udziatu obywatel" w wyborach a nie powody, ktore zawarte Sq w 

Kodeksie wyborczym, Odlegtosc mieszkancow Oleksina do nowego lokalu wyborczego jest 

tylko nieznacznie wiEiksza niz do poprzedniego. Jednak gtowna przyczyna takiej zrniany by to 

wyrownanie obu okrEigow wyborczych, poniewaz okrEig wyborczy Nr 111iczyt 708 

mieszkancowa okrEig wyborczy Nr 9 tylko 384 mieszkancow. W tej chwili zaproponowany 

podz,iat, to w okrEigu wyborczym Nr 11- 524 mieszkalncow a w olkrEigu wyborczym Nr 9

568 m,ieszkancow. Nie zgodzita siEi zatem ze stwierdzeniem, ze jest to niesprawiedliwy 

podziat. 

Wywotany przez Przewodniczqcq Rady do wypowiedzenia siEi na ten temat sottys wsi Oleksin 

Pan Ryszard Pilich stwierdzit, ze moze wypowiedziec siEi za mieszkancow w tej kwestii, bo nikt 

z mieszkancow go w tej sprawie nie prosit. 



Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtosow (za-13, przeciw-l) w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 10 

Wojt wyjasnit, ze do corocznego podejmowania programu opieki nad zwierz~tami bezdomnymi 

zobowiqzuje nas ustawa 0 ochronie zwierzqt. Projekt takiej uchwaty zostat przygotowany i 

uzgodniony ze stuzbami wskazanymi w ustawie. Poprosit takze radnych 0 wprowadzenie do projektu 

uchwaty autopoprawki dotyczqcej miejsca dla bezdomnych zwierzqt gospodarskich i wpisanie 

nowego adresu: Broszkow, ul. Warszawska 103 (§ 8). 

Uwag ani pytarl nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLlI.301.2018 w 


sprawie przyj~cia do realizacji Programu opieki nad zwierz~tami bezdomnymi oraz zapobiegania 


bezdomnosci zwierzqt na terenie Gminy Kotun w 2018 roku. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 11 


Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze projekt uchwaty zostat przygotowany zgodnie z nowymi zapisami 


ustawy 0 finansowaniu zadan oswiatowych. Projekt uzgodniono ze zwiqzkami zawodowymi 


dziatajqcymi w naszych szkotach. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLl1.302.2018 w 

sprawie okreslenia tygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzin zaj~c dla logopedow, pedagogow 

szkolnych i doradcow zawodowych zatrudnionych w placowkach oswiatowych dla ktorych organem 

prowadzqcym jest Gmina Kotun. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 12 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poinformowata, ze kolejna sesja odb~dzie si~ w dniu 26 

marca. Nast~pnie ztozyta sottysom zyczenia z okazji ich swi~ta przypadajqcego na dzien 11 marca. 

Ad pkt. 13 

- Przedstawicielka Mazowieckiego Osrodka Ooradztwa Rolniczego Beata Niedziotka poinformowata 0 

nowych zasadach sktadania wnioskow 0 doptaty bezposrednie w 2018 roku, w tym 0 obowiqzku 

ztozenia wniosku w formie elektronicznej za posrednictwem aplikacji eWniosekPlus. Opisata sposob 

sktadania wnioskow do Agencji Restrukturyzacji i modernizacji Rolnictwa przez aplikacj~ e

WniosekPlus dost~pnq na stronie internetowej ARiMR. Zapoznata zebranych z zasadami ztozenia 

oswiadczenia potwierdzajqcego brak zmian zamiast sktadania wniosku w wersji elektronicznej. 

Poinformowata rowniez 0 mozliwosci wypetniania wnioskow przez internet u doradcow MOOR 

Warszawa. Poinformowata takze 0 tym, ze od dnia 10 lutego ruszyt program modernizacji 

gospodarstw rolnych. W marcu ruszy program restrukturyzacji matych gospodarstw rolnych. Ooptaty 

w tym programie wynoSZq do 60.000 zt z przeznaczeniem na zakup nowych maszyn rolniczych. 19 

marca odb~dzie si~ szkolenie z programow rolnosrodowiskowych. Poprosita 0 przekazanie informacji 

rolnikom z terenu gminy. 

-Wojt zaprosit wszystkich na uroczysty Ozien Kobiet, ktory odb~dzie si~ 9 marca 0 godz. 18.00 w Sali 

audiowizualnej Zespotu Oswiatowego w Kotuniu Budynek B, ul. Polna 6C. Poprosit takze sottysow 

wsi biorqcych udziat w zesztorocznych zmaganiach w Turnieju Wsi 0 wskazanie, jaka decyzja zapadta 



w sprawie wybranych dla siebie nagr6d rzeczowych za udziat w turnieju. 


- Sottys wsi t~ki Stanistaw Kukla poprosit 0 interwencje i napraw~ mostu na rzece Kostrzyn w taczce. 


- W6jt wyjasnit, ze most ten potozony jest juz na terenie Gminy Mrozy i nie mozemy finansowac jego 


remontu, ale b~dzie w tej sprawie rozmawiat z Burmistrzem Mroz6w. Zaproponuje wsp61ne 


porozumienie w sprawie opracowania dokumentacji modernizacji tego mostu. 


Radny Leszek Gadomski zapytat, co si~ dzieje w sprawie remontu swietlicy w Zdzarze. ezy w okresie 


mi~dzy sesjami cos nowego si~ wydarzyto. 


- W6jt wyjasnit, ze ukazato si~ juz rozporzqdzenia w sprawie regulaminu sktadania wniosk6w 


pomocowych w sprawie modernizacji takich obiekt6w. Jest wiele wymog6w i w najblizszym czasie 


b~d~ prosit zainteresowane strony 0 spotkanie. 


- Radny Leszek Gadomski zapytat zatem, czy to oznacza, ze w tej sprawie odb~dzie si~ spotkanie. 


- W6jt potwierdzit i poinformowat, ze jesli b~dzie juz miat wszystkie dane dotyczqce dokumentacj il 


modernizacji swietlicy w Zdzarze telefonicznie zawiadomi wszystkie strony 0 spotkaniu. 


- Radna Hanna Pieczara zapytata, co b~dzie si~ dziato ze swietl'icq w Koszewnicy. 


- W6jt stwierdzit, ze b~dzie w tej sprawie rozmawiat z radnymi. 


- Radna Barbara Kwiejda zapytata, kiedy zostanie utwardzona ulica Ogrodowa na koncowym odcinku 


i co b~dzie z naprawq pasa drogowego. 


- W6jt wyjasnit, ze na en rok w budzecie gminy zaplanowane Sq srodki finansowe na dokumentacj~ 


technicznq tej inwestycji. 


- Sottys wsi Pienki Irena Mielczarek poprosita wszystkich, aby ostrzegali swoich starszych sqsiad6w 0 


osobach krqzqcych po wsiach i okradajqcych samotnych starszych ludzi. 


Ad pkt. 14 


- Radna Barbara Plichta zauwazyta, ze w tresci protokotu nie ma wspomnienia 


o wymianie zdan bytego sottysa wsi Sosnowe z j ednym z radnych ito radnych funkcyjnych. 

- Protokotujqca stwierdzita, ze nie wie, 0 kt6rq wymian~ zdan Pani radna wnioskuje. Jesli, pomil1~ta 

jakies gtosy w dyskusji, to byty to gtosy niezrozumiate lub pospolicie nazywane "pysk6wkami" a 

takich w protokole nie umieszcza, bo nie stanowi q istotnego przebiegu obrad. 

Protok6t z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 15 

Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 

za obecnosc i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XLII Sesji Rady Gminy Kotun. 


